



Кашевский Павел
«Деурбанизация»
Плакат. Компьютерная графика. 2020 г.

Kashevsky Pavel
«Deurbanization»
The poster. Computer graphics. 2020

e-mail: kashevsky09@yandex.ru

<https://www.facebook.com/kashevsky/>

Работа заняла 1 место в Международном конкурсе плакатов фестиваля PlakatFest (тема «Новый мир?») и экспонировалась на итоговой выставке в г. Хожув, Польша (2020 г.); приняла участие в Международной виртуальной выставке «From the trenches. One day less, one more design», организованной Официальной Ассоциацией графических дизайнеров Каталонии. Испания (2020 г.); экспонировалась в Национальном центре современных искусств Республики Беларусь на персональной выставке Павла Кашевского «20/20», в рамках выставочного проекта «Альтернатива» (2021 г.); экспонировалась на итоговой выставке XI Международной Триеннале экологического плаката «The 4th Block», г. Харьков, Украина (2021 г.); включена Белорусским союзом дизайнеров в Золотую коллекцию белорусского плаката (2022 г.).

The work took 1st place in the International Poster Competition of the PlakatFest festival (the theme is "A New World?") and was exhibited at the final exhibition in Chorzow, Poland (2020); took part in the International virtual Exhibition "From the trenches. One day less, one more design", organized by the Official Association of Graphic Designers of Catalonia. Spain (2020); exhibited at the National Center for Contemporary Arts of the Republic of Belarus at the personal exhibition of Pavel Kashevsky "20/20", as part of the exhibition project "Alternative" (2021); it was exhibited at the final exhibition of the XI International Eco-poster Triennial "The 4th Block", Kharkiv, Ukraine (2021); included by the Belarusian Union of Designers in the Golden Collection of Belarusian Posters (2022).